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Inleiding
N.a.v. de beantwoording op raad- en commissievragen die wij eerder over dit onderwerp hebben 
gesteld (zie o.a. DOC-20-309362)hebben wij begrepen dat Medemblik en de regio richting de 
provincie te kennen heeft gegeven middels een inspraakreactie,dit stiltegebied te willen 
herbegrenzen. Met als belangrijkste motivatie dat in een groot deel van het gebied de geluidnormen  
niet gehaald worden, voornamelijk veroorzaakt door geluid van het wegverkeer in de nabijheid. In 
een ander deel van het gebied is gelukkig, vandaar deze her begrenzing, nog sprake van echte rust 
en stilte. Ook deze stilte kan door allerlei agrarische, toeristische en recreatieve ontwikkelingen 
bedreigd worden. Daarom hebben wij voor u de volgende vragen:

1. Klopt het dat zowel onze gemeente als de gemeente Drechterland en Stede Broec bij dit 
gebied betrokken is en Staatsbosbeheer de beheerder?

antwoord 

2. Heeft het Recreatieschap nog een rol in deze zo ja, welke?

Antwoord

3. Als het gaat om handhaving en beheer van dit gebied, wordt dit onderling afgestemd 
met de verschillende gemeenten en de beheerder(s), wie heeft daarin de regie, kunt u 
hier een beeld van schetsen?

Antwoord

4. Wat wordt er op dit moment gedaan op het gebied van handhaving en wat gaat er in de 
toekomst gebeuren, wanneer dit gebied daadwerkelijk herbegrensd is? Wordt er dan 
intensiever ingezet op handhaving? En hoe?



Antwoord

5. En als het gaat om handhaving, beperkt die zich dan tot geluidsoverlast binnen het 
stiltegebied zelf, of wordt daarbij ook geluidsoverlast meegenomen van aangrenzende 
bedrijven?

Antwoord

6. Tijdens een excursie in oktober jl. met de PFH Andrea van Langen, GroenLinks, de 
Volkskrant, en het KNNV, werd ons duidelijk dat het belangrijk is, juist om de kwaliteit 
stilte te bewaken, deze stilte onder de aandacht ( bewustwording ) te brengen van 
bezoekers en het publiek bv. d.m.v. bebording en plaquettes van de natuurwaarden 
aldaar.
Wordt daar werk van gemaakt? En wie kan/moet daarvoor zorgen of is daar 
verantwoordelijk voor (bv. wat betreft de kosten)?

Antwoord

7. Bent u bereid om hier samen met de andere betrokken gemeenten en de beheerder 
werk van te maken?

Antwoord

8. Bent u bereid ons actief te informeren over de verdere ontwikkelingen m.b.t. dit 
gebied, met name wat betreft de reactie op de inspraakreactie van u en de regio 
richting de provincie?

Antwoord

9. Is het mogelijk dat tijdens het ontwikkelproces van de lokale omgevingsvisies de status 
van dit gebied opnieuw ter discussie kan komen te staan? Kunt u uw antwoord 
toelichten?

Antwoord


